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Concept verslag Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord 
Datum 28-11-2024 
Tijd 9:00 - 11:00 
Locatie Uden, Hockeyweg 5, Meeters vergadercentrum 
Voorzitter Dhr. Mikkers 
Aanwezigen Mw. Buijs (plv. voorzitter), Mw. Claassen, Mw. Van den Elsen, Mw. Hellings, Dhr. 

De Man, Dhr. Van Meygaarden, Mw. Moorman, Dhr. Van de Mortel, Dhr. Van der 
Pas, Dhr. Pors, Dhr. Van Rooij, Mw. Van Schaijk, Dhr. Smid. 

 

   
0 
 

 AGENDA 
 

1 
9:00 

 OPENING EN VASTSTELLEN AGENDA 
Notulen: 

Mw. Buijs opent de vergadering, dhr. Mikkers komt wat later. 
Mw. Van Hees, Dhr. Kemna, Dhr. Bijl en Dhr. Jacobs, zijn verhinderd en Mw. Jeurissen 
vervangt mw. Daniëls. Mw. Moorman heeft als gast mr. Snikkenburg meegebracht. 
Mw. Van de Ven, directeur Distributie - Brabant Water, is aanwezig om een toelichting 
geven over het uniforme onderhoudsprogramma voor brandkranen. 
 

1.a 
9:05 

 Beheer, onderhoud en gebruik van brandkranen 
Ter besluitvorming 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het reguliere onderhoud (controles) brandkranen door Brabant Water te laten 

uitvoeren en hiertoe met Brabant Water een overeenkomst aan te gaan conform 
het Brabantbrede onderhoudsregime, tegen lagere maatschappelijke kosten. 

2. Dat de taak rondom het beheer en onderhoud van de brandkranen 
beheersmatig teruggaat naar de gemeenten. 

a. De colleges van B&W te verzoeken begin 2025 een 
bluswaterovereenkomst te sluiten met Brabant Water conform 
bijgevoegde modelovereenkomst (bijlage 2). 

b. De kosten voor onderhoud en beheer van brandkranen door Brabant 
Water rechtstreeks met de gemeenten te laten verrekenen. Het budget 
dat VRBN daar op dit moment voor ontvangt wordt overgedragen aan 
gemeenten zoals geschetst in het voorstel. 

Notulen: 

Mw. Buijs spreekt uit dat het van belang is dat we goede afspraken maken over het 
beheer en onderhoud van brandkranen. En benadrukt tevens het belang dat het risico 
op contaminatie van drinkwater dient te worden voorkomen. 
Mw. Van de Ven geeft een toelichting over de rol van Brabant Water in het voorstel 
rondom het beheer en onderhoud van brandkranen. 
Dhr. Van Rooij vraagt zich twee dingen af, worden de kosten door de overdracht lager 
en waarom blijft het niet net als tot nu onder regie van de Veiligheidsregio. 
Mw. Van de Ven vertelt dat er historisch gezien geen contracten bestonden en er ook 
geen heldere onderbouwde afspraken waren gemaakt over de dienstverlening en de 
verschillende prijzen. Het is goed om dat nu uniform te maken en op de schaal van 
Brabant te regelen. Daarbij hebben we ook geconstateerd dat het dan efficiënter en  
uniformer kan. 
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Mw. Moorman wil weten of Brabant Water wel weet waar alle kranen liggen, want binnen 
de gemeente is die kennis er niet. Mw. Van de Ven geeft aan dat Brabant Water die 
informatie gelukkig wel beschikbaar heeft en deze ook deelt met zowel de Brandweer als 
de gemeenten. 
 
Dhr. Van Rooij vraagt zich af of zijn beeld juist is, dat met de overheveling destijds naar 
de Veiligheidsregio het toezicht op de brandkranen is blijven liggen. Mw. Van Schaijk 
geeft aan dat dit iets is wat inderdaad al een tijd speelt en dat het nog niet systematisch 
is geregeld. Mw. Buijs vult aan dat deze situatie al regelmatig op de bestuurlijke tafel aan 
de orde is geweest. 
 
Mw. Van Elsen is blij dat het nu goed geregeld wordt. Maar vraagt zich af of het niet 
beter is het centraal bij de Veiligheidsregio te laten. En is het juist niet minder efficiënt 
om het bij de gemeenten neer te leggen. Mw. Buijs geeft aan dat brandkranen lokaal in 
de grond zitten en dat het beheer en onderhoud een gemeentelijk belang is. Mw. Van 
Elsen wil wel graag regie op uniformiteit van de af te sluiten contracten. Zowel Mw. Buijs 
als mw. Van de Ven geven aan dat daar in het voortraject rekening mee gehouden is. 
Vandaar o.a. het modelbesluit en overeenkomst voor de colleges. 
 
Dhr. Van Meygaarden wil graag weten of de Brandweer ook achter dit voorstel staat. 
Dhr. Pors geeft aan dat dit voorstel de instemming van de Brandweer heeft. 
 
Dhr. Van der Pas is positief over het voorstel en spreekt zijn zorg uit over niet werkende 
kranen. Goed dat dit risico wordt teruggebracht. Ook vraagt hij zich af hoe het zit met de 
geboorde putten, weliswaar is het bedrijf verantwoordelijk, maar hoe wordt dat 
gecontroleerd. Is het niet verstandig om daar ook extra aandacht aan te gaan besteden? 
Dhr. Pors geeft aan dat het inderdaad complex is en dat de controle versnipperd is. In de 
openbare ruimte is de gemeente verantwoordelijk. Bij bedrijven zijn dat de bedrijven zelf. 
We willen graag een verbeterslag gaan maken op het gebied van informatie en beheer 
van geboorde putten. 
 
Dhr. De Man informeert naar de planning, wanneer is het allemaal rond. Mw. Buijs 
streeft ernaar dit zo snel mogelijk af te ronden en de stukken dit jaar nog voor te leggen 
aan de colleges. Dan kan de daadwerkelijke implementatie in 2025 plaatsvinden. Daarbij 
horen ook de intake-gesprekken bij de gemeenten. 
 
Alle AB-leden zijn akkoord en geven de voorkeur aan scenario 1. 
 

2 
 

 VERSLAG EN BESLUITENLIJSTEN 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het verslag van het Algemeen Bestuur van 20 juni 2024 ongewijzigd vast te 

stellen. 
2. Kennis te nemen van de besluitenlijst van het Dagelijks Bestuur van 4 juli 2024. 

3 
9:35 

 MEDEDELINGEN 
Notulen: 

Terugblik  

Bestuurlijk Overleg (BO) Bevolkingszorg 16-9 
• Weerbare samenleving 

Mw. Moorman vraagt: wie van jullie heeft een volledig noodpakket thuis?  
Er gaan een paar handen de lucht in.  
De vraag is kunnen wij –de inwoners in Nederland– onszelf een paar dagen redden als 
anderen (de overheid) dat even niet kan. Hierover gaat binnenkort een campagne van 
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start. Mw. Moorman geeft een toelichting over het gesprek dat hier over weerbare 
samenleving is gevoerd en dat een vervolg zal krijgen in het VB van 13 december.  

Thema Maatschappelijke weerbaarheid 
Dhr. Mikkers vindt dit echt een zorgpunt. Op allerlei fronten, denk b.v. aan het feit dat als 
defensie operationeel wordt, zij misschien niet langer ondersteuning kunnen leveren bij 
natuurbranden met de inzet van een helikopter. Vanuit het Rijk komt er hierover 
binnenkort een brief en een video gericht aan alle burgemeesters. Hij roept de AB-leden 
op bewustwording te creëren bij hun inwoners over zelfredzaamheid. 
Dhr. Smid was 3 oktober jl. bij het najaarscongres van het Nederlands Genootschap van 
Burgermeesters in het Evoluon in Eindhoven. Ook daar was aandacht voor 
zelfredzaamheid en weerbaarheid, ergens moet de boodschap landen. 
Mw. Van Schaijk licht toe dat er een uitgebreide brief aan de Tweede Kamer zal worden 
gestuurd en verwacht dat de brief aan burgemeesters op 13 december a.s. zal worden 
verzonden. Het gaat om meer dan het hebben van een noodpakket. Denk aan de 
gevolgen van  geopolitieke dreiging en klimaatverandering en bijv. langdurige 
stroomuitval. Herkennen we de urgentie en noodzaak om ons hier anders op voor te 
gaan bereiden? Goed om dit onderwerp tijdens de Bestuurdersdag met elkaar te 
bespreken. En daarbij ook elkaars rollen te bespreken. Hoe kunnen we als 
Veiligheidsregio helpen met een programma Weerbaarheid en bijv. lokale gesprekken 
met bedrijven en maatschappelijke organisaties? Dhr. Mikkers verwijst naar de 
boerenprotesten, daar hebben de gemeenten en de Veiligheidsregio elkaar ook 
gevonden. Dhr. Mikkers zou graag zien dat de gemeenten samen met de 
Veiligheidsregio hierin optrekken. 
Dhr. Van Rooij vertelt dat bij de viering van ‘80 jaar Vrijheid’, in de terugblik bleek dat 
destijds zowel het bedrijfsleven als de burgerbevolking de handen uit de mouwen 
staken. Dat gegeven biedt ons nu ook perspectief. 

Bestuurlijke adviescommissie (BAC) Geneeskundige Hulpverleningsorganisatie in 
de Regio 11-9 

• Bezuinigingen BDUR en pandemische paraatheid 
Mw. Buijs maakt zich zorgen om de voorgestelde korting van 300 miljoen op 
pandemische paraatheid, dit is een belangrijk thema en risico voor de toekomst. 
Ze pleit voor een politieke lobby en roept de AB-leden op zich daarin niet onbetuigd te 
laten. 

BAC Informatievoorziening 20-9 en themabijeenkomst weerbaarheid dd 25-11 
• Update cyberdreigingsbeeld 

Dhr. Van Rooij vertelt dat er morgen (29 november) een ingelast overleg over de 
governance van KCR2 (Knooppunt Coördinatie Regio’s-Rijk) zal plaatsvinden. Er is bij 
het Rijk wat weerstand over het inzetten van het NIPV, het Rijk wil het  misschien elders, 
bij een afzonderlijke organisatie beleggen.  
Mw. Buijs ziet dat er bij de gezamenlijke GGD’s een soortgelijk probleem speelt bij de 
governance van collectieve en landelijke taken, en ook m.b.t. het beheer van data. 

BAC Brandweer 20-9 | 27-11 
• Ontwikkelingen natuurbrandbeheersing 

De verschillende gebiedscommissies zijn gestart. 
Dhr. Van de Pas vertelt dat de gebiedscommissie Maashort in maart een 1e rapport 
oplevert. 
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• Gezamenlijke brief Veiligheidsberaad, VNG en IPO aangaande transport 
gevaarlijke stoffen 

Mw. Buijs signaleert dat  dit een zorgelijk onderwerp is voor de spoorgemeenten in onze 
regio. Het is goed dat dit is opgepakt. 

Veiligheidsberaad 28-6 | 7-10 
• Ontwikkelingen BDuR 

Het Dagelijks Bestuur van het Veiligheidsberaad heeft hiervoor a.s. zaterdag 30 
november een extra overleg ingepland. De overheveling van de BDuR naar de 
gemeenten is gelukkig van de baan. Maar de bezuiniging per 1-1-2026 van 10% is dat 
nog niet. Een bezuiniging van 10% op de BDuR is voor de Veiligheidsregio een korting 
op haar totale inkomsten van 1,5%.  
Als de minister dit terug wil draaien moet dat binnen de begroting van JenV.  
Er liepen al gesprekken over de financiering van bouwsteen 1 en over 
natuurbrandbeheersing. 
Daarnaast heeft er ook landelijk een inventarisatie plaatsgevonden van de kosten PTSS, 
die kosten komen wat ons betreft ook ten laste van JenV. 

Regionale raadsledenbijeenkomst 2-10 
Mw. Buijs verwijst naar de mail, die als bijlage was meegezonden met de stukken.  

Vacature voorzitter GDD Hart voor Brabant 
Mw. Claassen laat weten dat met de voordracht van de nieuwe voorzitter afgelopen 
vrijdag in het Algemeen Bestuur van de GDD is ingestemd. En dat ze kan mededelen 
dat mw. Moorman de nieuwe voorzitter is. 
Mw. Moorman wordt gefeliciteerd met deze benoeming. 
Hieruit volgt dat mw. Moorman ook in het Dagelijks Bestuur van VRBN zal plaatsnemen. 
Mw. Moorman wil daarom graag in een volgend bestuursoverleg de herverdeling van de 
portefeuilles bespreken.  

Stand van zaken versterking Crisisbeheersing 
Mw. Van Schaijk vertelt dat de 1e fase van de versterking op schema ligt. We gaan deze 
1e fase evalueren en mede op grond daarvan de 2e fase in gang zetten. Op de 
Bestuurdersdag in januari 2025 willen we daar graag over verder praten. 

Schenking afgeschreven voertuigen 
Mw. Van Schaijk is blij dat wij van hulp kunnen zijn, door volgende week vier 
(afgeschreven) voertuigen aan Oekraïne te schenken. 

Bestuurdersdag 22-1-2025 
Mw. Van Schaijk vertelt dat diezelfde dag de VBG en Provincie Noord-Brabant een 
(herpland) symposium weerbare overheid organiseert. De AB-leden geven aan dat dat 
jammer is, maar dat onze bestuurdersdag al in voorbereiding is en inhoudelijk zeer 
gewenst in januari. De bestuurdersdag VRBN blijft dus staan. 

Convenant aanpak drugslocaties Oost-Brabant '25-'30 
Mw. Jeurissen geeft aan dat 9 december niet haalbaar is. Het convenant zal daarom pas 
in de loop van 2025 worden afgesloten. Dhr. Mikkers geeft aan dat er voor wat de 
Veiligheidsregio betreft geen obstakels zijn. 
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4 
 

 POST IN/UIT 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1.  de ingekomen en uitgegane stukken t/m 13-11-2024 voor kennisgeving aan te 

nemen. 

5 
9:50 

 TER BESLUITVORMING 
 

5.a 
 

 Bestuurlijke reactie op preconsultatie wijziging Wet veiligheidsregio’s 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. In te stemmen met de Rompreactie préconsultatie herziening Wet 

veiligheidsregio's (eerste tranche); 
2. In te stemmen met de aanvullende suggestie vanuit onze Veiligheidsregio om de 

in het wetsvoorstel opgenomen termijn voor het regionaal beleidsplan (i.t.t. de 
Rompreactie) te handhaven op vier jaar. 

Notulen: 

Dhr. Mikkers wil n.a.v. Agendaberaad van Veiligheidsberaad graag in het besluit de term 
aanbeveling wijzigen in suggestie. De AB-leden gaan hiermee akkoord. 
Mw. Van Schaijk vraagt Dhr. Mikkers of hij het Veiligheidsberaad wil adviseren zich wat 
scherper op te stellen in de formulering richting ministerie, gezien de periode die al 
voorbij is sinds de commissie Muller. 
 

5.b 
 

 Vernieuwen mandaatregeling 
Besluit: 

Het Dagelijks Bestuur besluit: 
1. De Regeling mandaat, volmacht en machtiging Veiligheidsregio Brabant-Noord 

2025 vast te stellen; 
a. het Algemeen mandaat- volmacht- en machtigingsbesluit Brandweer 

Brabant-Noord van 29 oktober 2014 in te trekken; 
b. het Bevoegdhedenoverzicht Brandweer Brabant-Noord van 5 oktober 

2022 in te trekken; 
2. Het Organisatiebesluit 2025 vast te stellen; 

a. het Organisatiebesluit van 7 oktober 2020 in te trekken; 
3. De Regeling budgethouders 2025 vast te stellen; 

a. de Regeling budgethouders van 12 november 2014 in te trekken. 

5.c 
 

 Inkoopbeleid en  -voorwaarden 
Besluit: 

Het Dagelijks Bestuur besluit: 
1. het actuele inkoopbeleid vast te stellen; 
2. de nieuwe inkoopvoorwaarden vast te stellen. 
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5.d 
 

 Indexering gemeentelijke bijdragen 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. de voorgestelde indexering van de gemeentelijke bijdragen vast te stellen; 
2. de Financiële verordening 2024 vast te stellen; 
3. in te stemmen met een jaarlijks terugkerende agendering in het adoptieoverleg 

van het meerjareninvesteringsplan i.r.t. het kapitaallastenbudget. 

5.e 
 

 Verantwoordingsprotocol begrotingsrechtmatigheid 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het Verantwoordingsprotocol begrotingsrechtmatigheid vast te stellen en de 

hierin vastgestelde afspraken te beschouwen als een aanvulling op de vigerende 
financiële verordening. 

Notulen: 

Dhr. Van der Pas geeft als tip mee dat het goed is om het begrip tijdig beter te 
omschrijven, vaak blijkt deze term niet voldoende. 
 

5.f 
 

 Controleprotocol 2024 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. bijgaand controleprotocol 2024 vast te stellen. 

6 
 

 TER BESPREKING 
 

6.a 
10:10 

 Managementletter 2024 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van de Boardletter en Managementletter 2024 van accountant 

Crowe Foederer. 
 
Notulen: 

Dhr. Mikkers is blij dat we tevreden zijn over de nieuwe accountant en geeft een 
compliment aan de organisatie als geheel. 
Dhr. De Man vindt dat een managementreactie welkom zou zijn. Mw. Van Schaijk geeft 
aan dat de aanbevelingen worden herkend en opgevolgd en de implementatie is 
beschouwd als going concern.  
Dhr. De Man vraagt om goed naar de rechtmatigheid te kijken. Dhr. Mikkers stelt voor 
om de adoptiegroep naar de managementletter te laten kijken. En zo nodig het bestuur 
hier over te adviseren. 
 

6.b 
10:15 

 Bestuursrapportage 2024 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. De bestuursrapportage 2024 incl. begrotingswijziging vast te stellen. 
2. In te stemmen met verruiming van de looptijd van de reserve Digitale 

werkplekken naar 31 december 2025. 
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6.c 
10:20 

 Evaluatie Vakmanschap en vrijwilligheid binnen de brandweer 
Dhr. Swinkels en Dhr. Zewald stellen zich voor en verzorgen een presentatie over 
vakmanschap en vrijwilligheid. 
 
Notulen: 

Dhr. Swinkels geeft een toelichting over maatschappelijke ontwikkelingen, effect op 
onderwijs en vrijwilligheid. En de manier waarop de brandweer omgaat met de 
oefenbehoefte van brandweermedewerkers, zowel de beroeps als de vrijwilligers. En op 
de wijze waarop het vakmanschap van de individuele medewerker wordt gemeten. 
Dhr. Mikkers wil graag weten hoe manschappen worden gemotiveerd om juist de dingen 
te leren die ze niet makkelijk afgaan. Dhr. Zewald haakt hier op in en vertelt over de 
wijze waarop de brandweeropleidingen wordt gemoderniseerd. De uitdaging is om het 
plezier erin te brengen bij moeilijke onderdelen van de lesstof. 
Mw. Buijs geeft aan dat er binnen de gemeente Oss en bij Talentencampus expertise op 
het gebied van onderwijs aanwezig is en biedt aan om daar gebruik van te maken. 
Dhr. Mikkers wil weten of er gebruik wordt gemaakt van wedstrijden, om zo de 
geoefendheid op peil te brengen. Daarbij is het wel van belang dat de inhoud van de 
wedstrijden kwalitatief bijdragen aan de geoefendheid. 
 
Dhr. Van der Pas vraagt door op de samenwerking met VRBZO. Dhr. Zewald vertelt dat 
er samen met VRBZO onderzoeksvragen zijn uitgezet bij het NIPV, waaronder de 
veiligheid en het rendement tijdens oefenen op oefencentra. Denk daarbij aan o.a. de 
blootstelling aan rook. 
 
Dhr. Smid we worden steeds beter, wat betekent dat voor de balans tussen 
brandweermedewerkers die meer kunnen dan de basis van wat echt nodig is. Dhr. 
Swinkels, we zoeken naar de balans tussen en beide. We willen zowel medewerkers die 
zich alleen hoeven te richten op een goede basisnorm als medewerkers die graag extra 
specialisaties op zich nemen. We spannen ons in om de normen haalbaar en realistisch 
te houden en te voorkomen dat er een almaar stijgende lijn ontstaat. 
 

6.d 
10:35 

 Concept Kaderbrief 2026 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. In te stemmen met de Kaderbrief 2026 en tekst nog aan te passen voor wat 

betreft de dekking van het financiële risico rondom de BDuR; 
2. De Kaderbrief 2026 voor een zienswijze te verzenden aan de raden van de 

deelnemende gemeenten. 

Advies adoptiegroep: 

De adoptiegroep heeft op 11 november jl. de Kaderbrief besproken en zijn naar 
aanleiding hiervan tot het volgende advies gekomen: 
 
De adoptiegroep heeft begrip voor de voorgestelde verhoging van de inwonerbijdrage 
ten behoeve van onontkoombare ontwikkelingen. Dit gezien de kaders van de huidige 
begroting. Tegelijkertijd hebben de gemeenteraden in hun zienswijzen rondom het 
beleidsplan uitgesproken: 
‘De raden vertrouwen erop dat de huidige financiële kaders leidend zijn en dat nieuwe 
taken alleen opgepakt worden wanneer hier ook financiering tegenover staat. In het 
kader van het toekomstbestendig op orde blijven verwachten raden dat de balans tussen 
ambities, externe factoren en financiering binnen VRBN nu en in de toekomst bewaakt 
wordt. En dat VRBN tijdig het bestuur betrekt wanneer deze balans verstoord dreigt te 
raken, zodat de ambities in het beleidsplan heroverwogen kunnen worden.’ 
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De adoptiegroep geeft het AB in overweging de betekenis van deze zienswijze te 
bespreken: wil het AB een verhoging van de bijdrage voorleggen aan de 
gemeenteraden, of zouden de ambities van VRBN betrokken moeten worden, waarbij 
het bestuur in stelling wordt gebracht om hierin keuzes te maken? Deze strategische 
heroriëntatie zou dan onderwerp van gesprek kunnen zijn tijdens de bestuursconferentie 
in januari. De € 406.000,- zou daarmee als risico benoemd kunnen worden in de 
Kaderbrief, met de opmerking dat als geen dekking gevonden wordt binnen de huidige 
begroting dit bedrag alsnog wordt opgenomen in de begroting 2026 (evt. startend vanaf 
2027). Hierbij merken we op dat het verhogen van de inwonersbijdrage in deze tijd een 
lastig onderwerp zal zijn in verband met het komende ravijnjaar 2026 en de daarmee 
gepaard gaande bezuinigingsvraagstukken. 
 
 
Notulen: 

Mw. Buijs en dhr. Mikkers stellen voor om het verwachte voordelig rekening resultaat, 
zoals gepresenteerd bij agp 6b Bestuursrapportage 2024, indien nodig in te zetten als 
overbrugging voor 2026. Op 13 december  willen we in het VB helderheid van de 
minister over de 10% korting op de BDUR, maar waarschijnlijk komt de definitieve 
conclusie pas in mei 2025 (voorjaarsnota kabinet) en dat is te laat voor vaststelling van 
onze Kaderbrief 2026. We moeten er rekening mee houden dat er op het moment van 
het vaststellen van de Kaderbrief 2026 geen zekerheid is en dus een financieel risico. 
Daarmee is het verstandig om de evt. positieve jaarrekeningresultaten van '24 en '25 als 
mogelijke overbrugging in het vizier te houden. 
 

7 
10:45 

 TER INFORMATIE 
 

7.a 
 

 Trendanalyse Nationale Veiligheid 2024 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. kennis te nemen van de trendanalyse Nationale Veiligheid 2024. 

7.b 
 

 Memo Evaluatie samenwerking bij incident stuw Grave 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. kennis te nemen van de evaluatie samenwerking bij incident stuw Grave d.d. 

1-9-’23. 

Notulen: 

Mw. Moorman is wat geschrokken van de aanbevelingen en analyse. Veel over 
coördinatie, communicatie en informatievoorziening is eigenlijk nog hetzelfde als in 
2016. Het feit dat alle betrokkene aan de slag gaan, stelt haar nog onvoldoende gerust. 
Daar is ze wel naar op zoek. Dhr. Mikkers wil dat duidelijk wordt wie er 
beslissingsbevoegd is. Dhr. Van er Pas denkt dat dit specifiek een keer oefenen zou 
helpen. 
Mw. Van Schaijk zegt toe de opvolging van de aanbevelingen te monitoren  en in 2025 
het merkbaar in praktijk op te pakken, wellicht in een doorleefsessie. Mw. Moorman wil 
graag dat Rijkswaterstaat daar dan ook bij betrokken is.  
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7.c 
 

 Impuls natuurbrandbeheersing 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit kennis te nemen van: 
1. Het voornemen van de Veiligheidsregio om gemeenten financieel te 

ondersteunen in procesondersteuning bij het opstarten en begeleiden van een 
gebiedscommissie natuurbranden; 

2. De inzet van de reserve ‘versterking crisisbeheersing’ als financiering. 

Notulen: 

Dhr. Mikkers vindt het prettig dat ondersteuning niet versnippert beschikbaar is binnen 
iedere afzonderlijke gemeente, maar bij één persoon binnen de Veiligheidsregio. 
 

7.d 
 

 Memo Vervolg Zoönose-oefening 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van bijgaande memo. 

7.e 
 

 Memo positie postcommandant 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van bijgaande memo. 

7.f 
 

 Memo optie grondverwerving Zeeland 
Besluit: 

Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van bijgaande memo. 

Notulen: 

Dhr. Mikkers meldt hiervan het mogelijk strategisch belang en dat het recht op eerste 
koop door de gemeente Maashorst niet kan worden verlengd. 
 

8 
10:55 

 RONDVRAAG EN SLUITING 
Notulen: 

Dhr. Van de Mortel, heeft een vraag over de handhaving van het vuurwerkverbod 
rondom de jaarwisseling. Over de inzet van BOA’s en de ondersteuning van de Politie. 
Mw. Jeurissen stelt voor hierover verder te spreken in de driehoek. 
 
Dhr. Mikkers sluit de vergadering. 
 

 


